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Для уяснения места науки в структуре общественного сознания проведено ее сравнение с обыденным 

познанием, религией, искусством и философией. Это сравнение позволило выявить специфические черты 

науки, ее закономерности, способы и методы научного познания действительности на эмпирическом и 

теоретическом уровнях, установленные В.П. Кохановским в его книге «Философия и методология науки». 

Показаны роль и значение научной деятельности известного ростовского мыслителя В.П. Кохановского для 
развития философии науки в России. 
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Belov A.V. V.P.  
Kokhanovsky on the place of science in the structure of social consciousness 

 

In order to clarify the place of science in the structure of social consciousness it is conducted its comparison 

with the ordinary knowledge, religion, art and philosophy. This comparison revealed specific features of science, its 

laws, ways and methods of scientific knowledge on the reality of the empirical and theoretical levels established by 

V.P. Kokhanovsky in his book "Philosophy and Methodology of Science". It is shown the role and importance of the 

scientific work of the famous Rostov thinker V.P. Kokhanovsky on the development of the philosophy of science in 

Russia. 
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